



<i>Voorzitter</i>	Freddie Kiel
<i>Aanwezigen</i>	Freddie Kiel, Fay Heemskerk, Salma Abd Adin, Tim de Groot , Michelle Magiera, Mitch Boontjes, Minqiu Korevaar, Janne van Asselt, Zazi Nieuwenhuijs, Jippe van Roon, Lola Fioole
<i>Afwezige(n)</i>	Robin Wacanno
<i>Ambtelijk secretaris</i>	Yara Kluiters

1. Opening

Voorzitter Freddie opent de vergadering om 18:03

2. Notulen & actielijst

De notulen van de vorige plenaire vergadering zijn geaccepteerd.

PRO MEMORIE-01 Commissiehoofden geven actiepunten door aan afwezige leden; bij afwezigheid van een commissiehoofd zal de voorzitter dit doen.

PRO MEMORIE-02 Maak documenten dyslexievriendelijk.

PRO MEMORIE-03 Vergeet niet om je declaraties naar Tim te sturen.

PRO MEMORIE-04 Vul alle polls in.



(PV 241105) Actie Zazi en Freddie - PV stuk schrijven over fundraiser.

Mee bezig. Laten staan.

(PV 241105) Actie Robin - Met studieadviseurs praten over EC beperking en deze uitkomst naar een PV brengen.

Nog niet. Laten staan.

(PV 241105) Actie WPC - Paarse vrijdag organiseren met input van de raad.

Gedaan. Weghalen.

(PV 241112) Actie OFC - Extra dispenser LAB42 aandragen op FO.

12 december. Kan eraf.

(PV 241119) Actie Zazi - Controleren of de OR input heeft op de diversiteitsnota en wat hun input is.

Gedaan.

(PV 241126) Actie Mitch/WPC - Input over promotiemateriaal verwerken en het schrijven van een B2 stuk.

Gedaan.

(PV 241126) Actie Robin - Taakgroep Archivering en Digitale Infrastructuur opzetten.

Gedaan.

(PV 241203) Reglementen/aiRCO- Schrijven van een reactie op het instemmingsverzoek van het DT op basis van het besluit, en stuur een ongevraagd advies.

Het ongevraagde advies is nog niet gestuurd, maar de conceptversie is er wel. Laten staan.

(PV 241203) DB - Wijzigingen doorvoeren beleidsplan en doorsturen naar DT.

Mee bezig. Laten staan.

(PV 241203) promotie - Koop de ingestemde promotiematerialen.

Stickers en flesopeners nog niet. Laten staan.



3. Post

In

- Uitgenodigd door VIA op 3 februari, komt Spond.
- 2 mensen aangeven voor 19 december, voor de Dies Natalis.
- Nieuwe mapiq kan getest worden van 10-13 december.

Uit

-

4. Mededelingen

Pim is er niet.

Robin is er niet en machtigt Tim.

Lola is later.

Jippe is later.

5. Updates commissies, DB, CSR

DB

- Het beleidsplan wordt deze week naar het DT gestuurd.
 - Het agenda overleg voor het IO is volgende week. Voor maandag wil ik van elke commissie gehoord hebben of ze punten hebben en wat deze punten zijn.
-



CSR

CSR ondersteunt de staking. Lola aan CvB gevraagd of ze het op een betere manier naar de studenten kunnen communiceren, zij hebben gezegd dat dit niet hun verantwoordelijkheid is, maar dat ze er wel naar gaan kijken.

ITK is bijna klaar.

Reglementen

- De OER-A 2025-2026 is verstuurd. Er zijn niet heel veel wijzigingen, voornamelijk een aantal binnen de regels omtrent faciliteiten voor mensen met een functiebeperking.
-

Onderwijs

- Onderwijs heeft op de afgelopen vergadering een inventarisatie gemaakt van de dossiers met het oog op het aanstaande reces. We hebben besproken wat er nog voor de kerst gebeuren moet, en waar wij na het reces aan gaan werken. Dit laatste hangt meteen samen met mogelijke agenderingen op het IO.
 - Op het IO willen wij sowieso de voorlopige resultaten van de vragenlijst onder TA's met het DT bespreken. Hierom wordt deze ook op de PV van vandaag besproken.
 - Ook hebben wij de uitkomsten van het FOC intern besproken.
 - Als laatste zijn signalen van interne problematiek binnen de masteropleidingen *Software Engineering* en *Security and Network Engineering* besproken. Hiervoor gaan wij een gesprek met de betreffende opleidingscommissies plannen.
-

Faciliteiten

Promotie





- Paarse Vrijdag is deze week! Alles is zo goed als geregeld, enkel nog wat aankopen moeten nog gedaan worden. Tijdsplanning komt er morgen aan.
-

Taakgroep nieuwe studentTA'ssessor

Gisteren waren de gesprekken en er is een nieuwe studentTA'ssessor gekozen.

Taakgroep archivering en digitale infrastructuur

Als taakgroep gaan we aanstaande vrijdag naar alle waarschijnlijkheid onze eerste vergadering hebben. Hier zullen we een planning voor het resterende jaar opstellen en onze doelen formuleren.

StudentTA'ssessor

- Er is een vervanger voor me!
 - Morgen zijn er activiteiten in verband met de staking op het Science Park. Het DT bereidt zich er op voor. Mocht iemand (of de raad) nog zorgen hierover hebben, laat het vooral weten.
-

6. Vaststellen agenda

1. Opening
2. Notulen & actielijst
3. Post in/uit
4. Mededelingen
5. Updates commissies, DB, CSR
6. Vaststellen agenda
7. Advies Begroting

8. TA-professionalisering
9. OERen
10. Werkafspraken wijziging
11. Nieuwjaarsenquête promotie
12. W.v.t.t.k.
13. Evaluatie stukken
14. Evaluatie PV
15. Rondvraag
16. Actielijst
17. Punten volgende agenda
18. Sluiting

De agenda is vastgesteld

7. Advies Begroting

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

4. Discussiemoment:

a. Zijn er nog vragen over de begroting?

b. Wat vinden we van de begroting?

Tim geeft aan dat het lastige is dat er kaders worden gesteld waar geld aan uitgegeven moet worden en waar bespaard moet worden. Er wordt bijvoorbeeld gezegd dat er 10% minder personeel moet komen, maar er wordt niet gezegd wat er dan minder gedaan gaat worden door het personeel dat overblijft.



Hier moet de FSR goed van op de hoogte blijven.

c. Wat vinden we van de beantwoording van de vragen?

Chris Marcelis staat ervoor open om vragen te beantwoorden, aangezien zij het ook willen afronden.

Michelle vraagt wat nu het plan is, Tim antwoordt hierop dat er op de PV na de kerstvakantie een OB stuk behandeld gaat worden.

Lola komt binnen.

Freddie geeft aan dat het beleid het belangrijkste is en dat het ook nodig is om gesprekken te blijven houden. Het idee is er ook om een gesprek te plannen tussen onderwijs en Marcel, om de concrete invulling van de begroting te bespreken.

d. Zijn er nog andere vragen of opmerkingen die mogelijk invloed kunnen hebben op ons advies?

8. TA-professionalisering

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Mist er informatie?

3. Klopt er informatie niet?

4. Discussiemoment

a. Zijn er nog meer dingen die opvallen uit de data?

Mitch geeft aan dat hij niet snapt hoe de resultaten uit de laatste grafiek uitkomen op een derde. Freddie geeft aan dat een functioneringsgesprek altijd gedaan moet worden, maar dat dit nu niet gebeurt.

b. Sluiten de resultaten aan op onze eigen ervaringen met/als TA's?

Zazi merkt op dat uit deze resultaten blijkt dat de TA's vinden dat ze goed zijn voorbereid, maar dat zij dit niet zo heeft ervaren.

Tim zegt dat er ook een verschil zit tussen vinden dat je goed bent voorbereid en daadwerkelijk goed voorbereid zijn.



Zazi wil graag weten hoe het bij andere studies gaat, aangezien zij het idee heeft dat TA's bij biologie over het algemeen niet goed zijn.

Salma heeft ook meegemaakt dat TA's niet goed waren voorbereid.

Mitch zegt dat hij dacht dat het nodig is om een zeven te hebben voor een vak.

Minqiu zegt dat de TA's bij Future Planet Studies goed zijn, omdat er altijd PhD kandidaten of docenten worden gebruikt.

Janne heeft bij scheikunde verschillende ervaringen gehad. Over het algemeen wel prima, maar Janne heeft wel gemerkt dat het fijner is als de TA zelf het vak heeft gevolgd.

Bij Michelle verschilt het heel erg. Ervaren en minder ervaren TA's, haar grootste probleem is dat het nakijken van onder andere de labjournalen heel inconsistent is.

Mitch geeft aan dat Kunstmatige Intelligentie ook bachelor studenten als TA's hebben. Hij heeft er moeite mee dat tweedejaars de eerstejaars studenten lesgeven, omdat ze nog niet ervaren genoeg zijn.

Tim zegt dat het ook verschilt per studie wat het aanbod qua mogelijke TA's is. Bij sommige studies zijn sollicitatieprocedures veel beter uitgedacht dan bij andere studies.

Michelle merkt op dat de TA's die de vragenlijst hebben ingevuld niet goed zijn verdeeld over de verschillende studies.

Freddie zegt dat er bij biologie elk jaar TA's terugkomen die niet goed zijn, dus dat ze zich afvraagt of zij wel functioneringsgesprekken hebben en of de meningen van de studenten worden meegenomen.

c. Hoe kunnen we de vragenlijst nog breder verspreiden?

Michelle geeft aan dat het naar alle bekende TA coördinatoren is verspreid.

Zazi vraagt of het via het OD kan. Janne stelt ook voor om het via Marcel te doen.

Fay denkt dat het ook kan via Canvas, maar dat dit wel moeilijker zal gaan dus dat het OD dan handiger is.



d. Welke punten willen we in het IO extra benadrukken bij het DT?

Janne vindt het lastig omdat de data heel veel over informatica gaat. Ze wil wel voorstellen om het gebrek aan functioneringsgesprekken te bespreken, ook omdat dit een concreet voorbeeld is.

Freddie stelt ook voor dat er gekeken moet worden naar de verschillende ingangseisen per studie.

Zazi wil weten of de TA's buiten de OER vallen, Janne zegt hierover dat TA's een lastig geval zijn omdat het medewerkers en studenten zijn en dat hierover niets in de OER staat.

Janne wil weten of Freddie hier het over heeft gehad met de OR. Dit is niet zo, maar Freddie geeft aan dat dit wel handig is. Michelle kaart aan dat het besproken gaat worden op het FOC. Michelle heeft contact met het OR om samen te zitten voor het FOC.

*Actie Onderwijs - Contact met OR opnemen over TA professionalisering en ook mailen naar Marcel en Kees voor het verspreiden van de vragenlijst.

9. OERen

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

Zazi snapt de gemarkeerde periodes niet. Janne snapt het ook niet helemaal maar ze denkt dat het te maken heeft met wanneer de OERen verstuurd worden en wanneer ze advies willen.

4. Discussiemoment:

a. Zijn er nog vragen over het proces?

b. Is iedereen het eens met het voorstel om allemaal minstens je eigen OER-B door te nemen?



Mitch wil weten wanneer. Janne zegt tussen 18 feb en 14 maart. Voor die tijd kan er ook een cursus worden gehouden, hier is Fay mee bezig. Mitch wil graag een reminder.

10. Werkafspraken wijziging

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

4. Discussiemoment:

a. Is iemand het niet eens met het verplaatsen van de promemories naar de werkafspraken?

b. Hoe willen we het punt over dyslexievriendelijkheid van documenten implementeren?

Tim vraagt of het niet mogelijk is om dit naar de taakgroep archivering en digitale infrastructuur te sturen, omdat zij zich bezig gaan houden met het maken van nieuwe templates.

Janne wil toevoegen dat er ook besproken moet worden bij welke documenten dit het belangrijkste is. Ook wil ze dat er dan in het document/template komt te staan hoe het document opgemaakt moet worden. Tim voegt toe dat de templates ook gebruiksvriendelijker gemaakt kunnen worden. Ook zegt Tim dat hij wil dat de stukken en notulen sowieso dyslectievriendelijk worden.

Lola voegt toe dat het belangrijk is om ervoor te zorgen dat het voorgelezen kan worden door een programma dat hiervoor gemaakt is.

Janne wil ook weten in welke mate een document dyslectievriendelijk moet zijn, maar Tim zegt hierover dat dit iets is voor de taakgroep en het ook besproken moet worden met mensen met dyslectie zelf.

c. Zijn de voorgestelde wijzigingen correct?

Janne wil een afsluitend puntje. Gaat het nu al gedaan worden of niet, aangezien het naar de taakgroep gaat.



*Actie taakgroep archivering- Aan de slag gaan met dyslectievriendelijke templates.

11. Nieuwjaarsenquête promotie

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Missen er stemvoorstellen?

3. Kloppen de stemvoorstellen?

4. Discussie

a. Wat vinden mensen van deze verdeling van het budget?

Tim vindt dat de derde plaats niet helemaal eerlijk is, verder vindt hij dat het totale bedrag wel meer kan zijn. Het is een van de grootste acties terwijl het nu maar 30% van het budget is. Dit is een belangrijke actie dus zou Tim liever meer geld uitgeven.

Fay vindt derde prijs niet heel goed, ze denkt dat het beter is om een voucher voor de centrale koffiebar te doen.

Janne snapt het idee van meer geld uitgeven omdat het een belangrijke actie is, maar ze wil geld overhouden voor een eventuele spontane actie.

Zazi denkt dat de overige acties meer geld gaan kosten omdat het commerciële dagen zijn, zoals Valentijnsdag.

Tim is het eens met het punt van Fay, het lijkt hem wel leuk om koffie en thee uit te delen op de promotiedagen.

Zazi vindt 30 euro per dag voor snacks best veel, ze vraagt zich af of daar ook iets anders mee gedaan kan worden.

Lola vraagt zich af of een airfryer zo goedkoop is. Tim sluit zich hierbij aan en voegt toe dat hij denkt dat het mogelijk beter is om een airfryer op een andere plek dan Bol.com te kopen.

Mitch wil weten of het wel een goed idee is om een kantinebon als prijs te doen als Cirfood weggaat. Janne denkt dat bioscoopbonnen leuker zijn. Mitch geeft als reactie hierop dat voor paarse vrijdag ook bioscoopbonnen weggegeven worden.



Zazi wil verduidelijken dat de derde plaats niet echt een prijs krijgt, maar dat ze wel iets wilden aanbieden. Tim denkt dat het idee leuk is, maar dat het een logistieke nachtmerrie wordt. Het is gedoe dus dan liever meer geld uitgeven en een voucher als prijs doen.

Janne zegt dat er ook chocoladerepen uitgedeeld kunnen worden. Zazi is het hiermee eens en doet tien euro boven op het budget.

Het budget is nu 240 euro.

Fay denkt dat snoepzakjes ook leuk zijn als snack.

Mitch zegt dat de nieuwjaarsenquête gaat over Science Park dus dat een prijs die inhoudt dat je eten kan halen op Science Park wel logisch is.

Tim denkt dat het een verstandig idee is om het budget 250 euro te maken voor de zekerheid.

Het budget is nu 250 euro.

Lola stelt voor om als tweede prijs een voucher te maken voor de Oerknal. Zazi zegt hierover dat niet iedereen naar de Oerknal gaat en dat ook niet iedereen dit wil.

Salma vraagt zich af of het mogelijk is om iets met de sportschool te doen. Dit gaat lastig worden en ook niet iedereen heeft hier behoefte aan. Een bioscoopbon is makkelijker volgens Zazi.

Jippe komt binnen.

b. Hebben mensen nog andere suggesties voor de promotie van de enquête?

c. Zijn er nog overige vragen?

5. Stemmen

6. Discussie 2.0

a. Welke week willen mensen de promotie doen?



Tim zegt dat het nu over meerdere dagen in een week gaat en vraagt zich af of erover is nagedacht om meerdere weken een dag te promoten. Fay geeft aan dat je rooster elke week ongeveer hetzelfde is, dus dat 1 week meerdere dagen dan beter is.

Tim geeft aan dat de week van 7 januari heel kort op de vakantie is en dat er die week ook een IO gaat plaatsvinden. Hij denkt ook dat er de tweede week meer mensen zijn.

Janne vraagt wanneer de UvA wellbeing week is, dat is de tweede week na de vakantie.

Tim denkt dat Marcel het begrijpt als er 2 mensen niet zijn bij het IO omdat ze bij de stand staan.

Michelle wil weten of er een probleem is met de derde week, maar de rest geeft aan dat ze de promotie zo snel mogelijk willen doen. Zazi geeft aan dat het ook een optie is om het later in de week te doen, dus niet vanaf maandag.

b. Pollen

Stemvoorstel 1: De FSR FNWI 24/25 stemt in om €250,- te besteden aan de voorgestelde promotie van de Nieuwjaarsquête.

Voor: 11 Tegen: Blanco: Onthouden: 1

Stemvoorstel 1 is aangenomen.

*Actie promotie - Prijzen voor de Nieuwjaarsquête regelen.

*Actie promotie - Rooster voor de promotiedagen van de Nieuwjaarsquête regelen.

12. W.v.t.t.k.

13. Evaluatie stukken



Janne vroeg zich af wat mensen vonden van het template dat Robin heeft gebruikt. Tim geeft aan dat het template sowieso nog veranderd gaat worden. Mitch vond het logo mooi.

Zazi is geen fan van de lay-out.

Zazi zou het gebruik van kopjes bij het stuk over de begroting fijn vinden.

Janne geeft aan dat ze snapt dat stukken voor vrijdag lastig zijn, maar wel heel erg fijn als er meer tijd is om te lezen.

14. Evaluatie PV

Freddie vond de PV lekker kort.

Mitch had een vraag over het stuk over de financiën, hij wil weten of mensen het stuk niet interessant vonden of dat ze het niet begrepen. Janne en Zazi geven aan dat ze het een beetje overlaten aan de taakgroep. Tim antwoordt dat dit begrijpelijk is, maar dat het fijn is als er met frisse ogen naar gekeken kan worden.

15. Rondvraag

Jippe wil weten hoeveel gedeelde mailboxen er nodig zijn, Tim antwoordt hierop dat dit een kwestie is voor de taakgroep archivering en digitale infrastructuur.

Mitch gaat naar Amerika en komt pas laat terug en gaat 2 PVs missen hierdoor.

Tim wil iedereen een fijne kerstvakantie wensen.

Fay gaat reizen en komt in februari terug. Ze zal iemand machtigen op de PVs, ze zal bereikbaar blijven en de rest van haar taken zijn worden verdeeld. Ze wil graag weten wat er moet worden besproken op BVO. Ter voorbereiding van de wellbeing week worden er appels uitgedeeld, ze wil graag dat een aantal mensen van de FSR hiermee gaan helpen. Ook worden er een aantal andere polls gestuurd die ingevuld moeten worden.

Yara is aangesproken over het reserveren van de beta lounge, ze heeft de mensen die dit hebben gevraagd doorverwezen naar de FSR.

Zazi heeft een aantal mensen nodig die de Nieuwjaarsquête gaan doornemen.

16. Actielijst





(PV 241105) Actie Zazi en Freddie - PV stuk schrijven over fundraiser.

(PV 241105) Actie Robin - Met studieadviseurs praten over EC beperking en deze uitkomst naar een PV brengen.

(PV 241203) Actie taakgroep -informeer Kees over de gekozen kandidaten.

(PV 241203) Reglementen/aiRCO- Schrijven van een reactie op het instemmingsverzoek van het DT op basis van het besluit, en stuur een ongevraagd advies.

(PV 241203) DB - Wijzigingen doorvoeren beleidsplan en doorsturen naar DT.

(PV 241203) promotie - Koop de ingestemde promotiematerialen.

(PV 241210) Onderwijs - Contact met OR opnemen over TA professionalisering en ook mailen naar Marcel en Kees voor het verspreiden van de vragenlijst.

(PV 241210) Taakgroep archivering- Aan de slag gaan met dyslectievriendelijke templates.

(PV 241210) Promotie - Prijzen voor de Nieuwjaarsquête regelen.

(PV 241210) Promotie - Rooster voor de promotiedagen van de Nieuwjaarsquête regelen.

17. Punten volgende agenda

Begroting.

OERen.

Verplichte aanwezigheid.

18. Sluiting

Freddie sluit de vergadering om 19:11.